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Egy edzőmeccsen már pályára is lépett, a Ferencváros szombaton felkészülési találkozót
játszott Dunaújvárossal. Hodgyai a 20. percben állt be, a zöld-fehérek 4–2-es vereséget
szenvedtek ezen meccsen.

  

Több mint egy hete csatlakozott Budapesten a következő idényre hangoló Ferencváros
keretéhez Hodgyai László. Az ifi korosztályban a csíkszeredai csapatok színében játszott. Az
elmúlt szezonban figyeltek fel rá a nagyobb klubok: a Marosvásárh
elyi FCM -nél
a téli felkészülést együtt végezte az 1. Ligában szereplő gárdával.

  

Nem volt lehetősége, hogy az élvonalban bekerüljön a keretbe, a fiókcsapatnál játszott
hétről-hétre. A nyári szünetben hívta a játékost a Medgyesi Gaz Metan, de a húszéves
középpályás a Ferencv
áros nál
állt meg.

  

A csíki labdarúgó elmondta, a székelyudvarhelyi Hadnagy Zsolt játékos-képviselő segítette,
hogy Magyarország legnépszerűbb klubjánál tesztelje magát. Megpróbál mindent megtenni,
hogy Détári Lajos, a Fradi
edzője a próbajáték végén elégedett legyen teljesítményével.

  Egyszerű a képlet
  

Mitől más egy edzés a Ferencvárosnál? Erre próbáltunk választ kapni, de a játékos nem igazán
árulta el a kulisszatitkokat.
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„Minden foglalkozás attól függ, hogy ki tartja. Mindegy, hogy azok fizikai, erőnléti, vagy akár
taktikai tréningek. A lényeg mindenhol azon van, hogy a csapat minél könnyebben az ellenfél
hálójába juttassa a a labdát" – mondta Hodgyai.

  

Nem tekint nagyon előre, csak a soron következő feladatokat szeretné megoldani. Így abban az
esetben, ha nem sikerül a Fradinál szerződést kötnie, akkor megtörténhet, hogy visszamegy
Vásárhelyre.

  

Hogy mennyi esélye van, hogy bekerüljön a Fradiba, nem tudni. Az edző, Détári Lajos egy
országos napilapnak adott interjújában úgy fogalmazott, lassan elkezdik a finomításokat.

  

„A nálunk lévő próbajátékosok mindegyike nagyon jó benyomást tett ránk. Fiatalok, akik talán
hamarosan a Ferencváros kulcsemberei lehetnek. Kellenek az új fiúk, mert nekem huszonkét
olyan futballistára van szükségem, akikre ha csak ránézek, tudják, mit várok el tőlük" – felelte a
tréner.

  

Mi sem kívánhatunk mást Hodgyai Lászlónak, mint hogy legyen a közeljövőben a Fradi egyik
csillaga.

 2 / 2


